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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 2. oktober 2023 kl. 19   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Anja Bisp Pedersen 

Tamara Christensen 

Merethe Christa Thoudahl 

Marlene Munk 

Kasper Guldbæk 

 

Elevrepræsentanter 

Freja K. Rommerdahl 

Izabella S. Pedersen 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

Randi B. Petersen 

Johnny Hein Larsen  

 

Ledelsesrepræsentanter 

Søren Bomann Andersen 

Jeff B. Christensen 

 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Sag nr. 2  Nyt fra elevrådet 

Der er ønske om flere træningsting/motions maskiner. Trampoliner, legehus, 

gynger til større elever, der er rigtig mange ønsker til etablering af legeplads. 

Der er ikke mange penge til at etablere alle ønskerne på listen over legeplads. 

Skolebestyrelsen vil begynde at skrive til fonde om finansiering denne vej. 

Flere arbejdsborde i blok A, der er ikke til alle klasser.  

Der er nogle problemer vedrørende cykelstien rundt om skolen især om 

morgenen hvor cykler/knallerter mm kører mindre hensigtsmæssigt. Hvad gør 

vi ved sikkerheden i forbindelse med trafikken på vores legeområder? 

Automater en til fødevare koster ca. 100.000 kr. og en snack koster ca. 60.000 

kr. Elevrådet er ikke gået videre med denne sag før der er lavet en afklaring i 

forbindelse med økonomien. 

Elevrådet har fået til opgave at finde ideer til aktiviteter især til blok-E og 

hvordan vi kan gøre vore skolegårde mere grønne. 

Der er ikke sammensat et elevråd på skolen i herredet endnu. 
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 Dagsorden 
Sag nr. 3  Skolen her og nu 

Vi forventer at holde budgettet. 

SiH har vi en del midler tilbage, da vi gik fra normstyring til økonomistyring 

over sommerferien. Da vi i samme periode blev opnormeret kom der flere 

penge til skolen. Der er midler tilbage på drift kontoen og lønkontoen. Kim og 

Jeff har haft møde i budgetudvalget på SiH, hvor der blandt andet blev 

besluttet at købe nogle flere cykler – inkl. banancykler, der skulle også tages 

kontakt til et legepladsfirma og ideer til udvidelse af legepladsen. 

JPS ser driften ud til at holde godt med det budgetteret, der er nogle midler på 

lønkontoen – de kommer fra refusionsmidler ved langtidssygdom mm. som 

bliver brugt på at få nogle af vores vikar i faste timer. Det er bl.a. til 

enkeltmandsundervisning, undervisning af skoleværingselever og ekstra 

hænder. 

Mellemformer vi har ikke rigtigt etableret nogle mellemformer på skolen 

endnu. Vi er pt. i gang med at beskrive et læsetiltag i indskoling og 

mellemtrin. Udskolingen er de ved at beskrive et onlinetilbyd hvor elever som 

ikke kommer i skole kan modtage undervisning. 

Medarbejderrepræsentanter 

Ny pædagogisk leder på Skolen i Herredet er startet i dag. Hverdagen på SiH 

bærer præg af en masse elever som er udfordret med at modtage 

undervisning, denne Uroen skyldes nye klasser, elever, medarbejdere og leder 

skift. Det tager lidt tid med at danne relationer mellem de nye parter. 

SFO oplever et større tryk for elever der har det svært i skolen og forholdsvis 

mange ressourcer på at aktivere disse elever. 

 

Sag nr. 4  Status på mobiler og baderegler 

Forældrene på 1. Årgang vil gerne have skole-iPads i SFO’en diskuteret som 

en del af bestemmelserne omkring skærmtid, og har spurgt om der er plads 

på dette møde. 

Skolebestyrelsen drøftede henvendelsen fra forældrene fra 1.årgang. Når vi 

læser SFO’ens mål og indholdsbeskrivelse så stemmer det deres digital-

dannelse godt overens med de holdninger vi har rammesat i skolebestyrelsen 

om mindre skærmtid. Mailen sendes til skoleleder som tager den med i 

ledelsen. 

Badereglerne blev drøftet. Skolebestyrelsen ønsker ikke at indføre tvang i 

forhold badning efter idræt, men fast holder deres første udmelding.  

 

Sag nr. 5  Konfirmere plan for suppleringsvalg 

Julie, Marlene og Kasper har trukket sig fra bestyrelsen. 

Skolebestyrelsen besluttede den udsendte plan for suppleringsvalg. 

 

Sag nr. 6  SFO-mål og indholdsbeskrivelse 

Skal formelt godkendes af bestyrelsen, som har tilsyn med SFO’en. 

Skolebestyrelsen læser Mål- og indholdsbeskrivelse og sender godkendelse til 

Søren inden for to arbejdsdage. 
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 Dagsorden 
Sag nr. 7  Antimobbestrategi 

Punktet Antimobbestrategi udsættes til næste møde. Alle 

skolebestyrelsesmedlemmer læser den gamle antimobbestrategi fra 

hjemmesiden og forholder sig til ændringer. 

Sag nr. 8  Evt. 

 

Sag nr. 9  Næste møde 

6. november 2023 kl. 19-21 


